



SHERATON

Frankfurt Airport
Hotel & Conference Center



Elevating
your Experience

**SHERATON FRANKFURT AIRPORT
HOTEL & CONFERENCE CENTER**

Airport / Terminal 1 | Hugo-Eckener-Ring 15
60549 Frankfurt am Main | Germany

T +49 (0)69 6977 8950 | E salesFRA@sheraton.com
sheratonfrankfurtairport.com | meeting-in-frankfurt.com

Elevating Your Experience

Das neue Congress Center | Sept. 2019

Nach umfangreichen Renovierungsarbeiten bietet das Congress Center am Frankfurter Flughafen neben einem modernen, klaren Erscheinungsbild ein hochmodernes Lichtkonzept.

Die Veranstaltungsfläche ist dreigeteilt und bietet eine Raumhöhe von bis zu 5,83 Metern. Mit seiner hydraulischen Bühne, flexiblen Gestaltungsmöglichkeit und großem Foyer mit exklusivem Empfangstresen ist das Congress Center für jede Art von Produktpräsentation, Kick-off Event oder Veranstaltung mit bis zu 1.200 Teilnehmern geeignet.

So wird das größte europäische Flughafenhotel zum perfekten Ort für Ihre nächste Veranstaltung.

Vorteile:

- Exklusiver Registrierungstresen
- Tagungsplaner Büros
- 705 m² großes Foyer
- Lastenaufzug
- Hydraulische Bühne
- 16 Hängepunkte für je 200 kg
- 53 zusätzliche Tagungsräume

Elevating Your Experience

The new Congress Center | Sept. 2019

After extensive renovation works, the Congress Center at the Frankfurt International Airport offers, besides a modern clean look and feel, a state of the art ambience light concept.

The event space separates into three sections and offers a ceiling height up to 5.83 meters. With its hydraulic stage, flexible layout, large foyer and exclusive registration counter, the Congress Center is perfect for any kind of launch, kick-off or event with up to 1,200 participants.

This makes Europe's largest airport hotel the perfect venue for your next event.

Perks:

- Exclusive Registration counter
- Meeting Planner Offices
- Foyer with 705 sqm
- Freight Elevator
- Hydraulic stage
- 16 hanging points à 200 kg
- 53 additional meeting rooms